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országgyűlési képviselő
Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi
Tamás Nemzeti Fej lesztési .Miniszter Úrhoz :

„Milyen tevékenységet folytat a minisztérium annak érdekében, hogy a meglév ő
magyar AAU-állományt egy új nemzetközi megállapodás keretében át lehessen vinn i

2012 utánra?”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A szén-dioxid kibocsátási kvótákkal (AAU) kapcsolatos elmúlt egy év kormányzati
tevékenység sikertelenségét ezen írásbeli kérdésben nem kívánom részletezni . Ugyanakkor
szeretném felhívni a figyelmét arra, hogy 2012. december 31 .-ig a magyar kormány
tulajdonában lév ő szén-dioxid kibocsátási kvóták, az említett határidő lejárata miatt akár
értéküket is veszíthetik. A mai piaci helyzetet is tekintve, annak nincs reális esélye, hog y
Magyarország el tudja adni meglévő készletét . Ráadásul a többi kelet-európai országokka l
történő dömping eladások teljesen leverhetik az árat .

Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :

Milyen tevékenységet folytat a minisztérium annak érdekében, hogy a meglév ő
magyar AAU-állományt egy új nemzetközi megállapodás keretében át lehessen vinn i
a fent említett határidő utánra?

Amennyiben a minisztérium tervei között nem szerepel a kérdésben megfogalmazot t
tevékenység, úgy javaslom, hogy kezdje meg ezzel kapcsolatban a tárgyalásokat .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . július 28 .

Dr.OlLajos
országgyűlési képviselő
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